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Etterbeek, 4 september 2023 
 

Onderwerp: verslag van de vergadering over de toekomst van de Pandhoflaan 
 
Mevrouw, mijnheer, 

 
Op 19 juni vond op initiatief van burgemeester Vincent De Wolf, bevoegd voor Burgerparticipatie, een 
openbare vergadering plaats over de geplande inrichtingen op de Pandhoflaan. We willen u bedanken voor 
uw aanwezigheid op deze vergadering, die voor bewoners en gemeentediensten een gelegenheid was om 
van gedachten te wisselen om het project te verrijken. Niet iedereen kon aanwezig zijn en er werden veel 
vragen gesteld. Het doel van deze brief is om u op de hoogte te brengen van de informatie die tijdens de 
vergadering werd meegedeeld. 
 
De heraanleg van deze laan is het resultaat van een diagnosewandeling op 30 maart 2022. Daaruit bleek dat 
er een aantal problemen waren met illegaal parkeren, naast de vaststellingen van de dienst Openbare 
Werken en de lokale politie. De heraanleg zal zorgen voor een veiligere toegang tot de laan door middel van 
een doorlopend trottoir, waardoor een niveauverschil met de Waversesteenweg mogelijk wordt. Dit zal 
ontmoetingen tussen buren bevorderen. Daarnaast zal de laan een groenere uitstraling krijgen door het 
gebruik van twee soorten waterdoorlatende verharding en de aanplant van 6 hoogstambomen en enkele 
tientallen struiken en vaste planten. Hoewel er zorgen zijn geuit over het onderhoud van het groen, heeft de 
gemeente de aanwezigen verzekerd dat dit twee keer per jaar zal worden gedaan in de buurt van de 
doodlopende weg, met snoei van de bamboe.  
 
Laten we het vervolgens hebben over het stadsmeubilair. Er zal een nieuwe vuilnisbak worden geplaatst in de 
buurt van de speelgoedbibliotheek. Daarnaast heeft de dienst Signalisatie aan het begin van de 
doodlopende straat een bord geplaatst met het politienummer van de huizen daar, voor gebruik door de 
post en bezorgdiensten. Bovendien zullen de betonnen banken in het project verplaatsbaar zijn, net zoals op 
het Rinsdelleplein.  
 
Met betrekking tot mobiliteit en parkeren was afgesproken dat er een extra parkeerplaats zou komen. Helaas 
is het na onderzoek niet mogelijk gebleken om deze parkeerplaats aan te leggen. Wat de zachte mobiliteit 
betreft, zullen er beschutte fietsenrekken komen in de vorm van een fietspoort, maar het is niet mogelijk om 
een fietsenbox te plaatsen door de vlakke indeling van de ontmoetingszone.  

 
Wij hopen dat de inrichtingen die zullen worden uitgevoerd in overleg met de buurtbewoners zullen bijdragen 
tot een verbetering van de leefomgeving van de bewoners van de Pandhoflaan.  
 
Met vriendelijke groeten, 
 
In opdracht: 
 
De gemeentesecretaris,   De burgemeester, 
 
Annick PETIT         Vincent DE WOLF 
 

                           


